
Protokół z posiedzenia
IV Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego

w dniu 23 stycznia 2007 r.

Punkt 1 Otwarcie sesji.

Przewodniczący Edward Olszowy otworzył IV Sesję Rady Powiatu Wołomińskiego o godzinie 
11.00 w budynku Starostwa Powiatu Wołomińskiego przy ul. Prądzyńskiego 1. Przewodniczący 
poinformował  wszystkich,  że  na  Sali  jest  29  radnych,  czyli  odpowiednie  kworum  do 
prowadzenia sesji. 

Punkt 2 Złożenie ślubowania przez Panią Elżbietę Główkę.

Przewodniczący  Edward  Olszowy,  poinformował  że  w  związku  ze  złożeniem rezygnacji  z 
pełnienia  mandatu  przez  Radnego  Andrzeja  Siarny,  Komisarz  Wyborczy  wskazał  następną 
osobę z listy  do pełnienia mandatu radnego tj. Panią Elżbietę Główkę. Przewodniczący poprosił 
Panią Elżbietę Główkę o złożenie ślubowania. 

Pani Elżbieta Główka odczytała pełen tekst roty ślubowania:
/Uroczyście ślubuję, Rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, 

Strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, Czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny,  
Wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, Przestrzegać Konstytucji i innych praw 

Rzeczypospolitej Polskiej  Tak mi dopomóż Bóg/.
Przewodniczący Edward Olszowy pogratulował Radnej Elżbiecie Główce i przywitał w gronie 
Radnych Powiatu Wołomińskiego. 

Punkt 3 Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie 
ewentualnych zmian.

Przewodniczący  Edward  Olszowy  odczytał  proponowany  porządek  sesji.  Przewodniczący 
poinformował,  że  zostały  zgłoszone  poprawki  do  projektów uchwał.  W punkcie  9  Komisja 
Edukacji zaproponowała wniesienie poprawki w projekcie uchwały w sprawie Rocznego Planu 
Kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołomińskiego. W załączniku Nr 1 do uchwały w 
punkt  7  miałby  brzmieć  „Kontrola  Liceum  Ogólnokształcącego  w  Urlach  pod  względem 
merytorycznym, w zakresie uprawnień organu prowadzącego”. 
Radny Adam Kopczyński, zgłosił wniosek formalny, sprawa omawiana przez Przewodniczącego 
powinna  być  omówiona  w  punkcie  merytorycznym  czyli  w  punkcie  9,  w  chwili  obecnej 
powinniśmy  zająć  się  przyjęciem porządku  obrad  i  proponuję  aby  zająć  się  na  razie  tymi 
punktami merytorycznymi. 

Przewodniczący  Edward  Olszowy  zarządził  głosowanie  nad  wnioskiem  radnego  Adama 
Kopczyńskiego.  Głosami  29  „za”  wniosek  został  przyjęty.  Przewodniczący  zwrócił  się  z 
pytaniem do radnych, czy mają uwagi do porządku sesji. Z powodu braku chętnych do zabrania 
głosu Przewodniczący zarządził głosowanie nad porządkiem sesji. 

Głosami 29 „za”, porządek sesji został przyjęty. 

Porządek sesji jest następujący: 
1. Otwarcie sesji.
2. Złożenie ślubowania przez Panią Elżbietę Główkę.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie ewentualnych zmian.
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4. Przyjęcie Protokołu z III Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 21.12.2006r.
5. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu  Powiatu.
6. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  uzupełnienia  składu  Rady  Powiatu 

Wołomińskiego w związku ze stwierdzeniem wygaśnięcia mandatu radnego Pana Andrzeja 
Siarny  oraz  podjęcie uchwały.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany  Uchwały Nr II-12/06 Rady Powiatu 
Wołomińskiego  z  dnia  8  grudnia  2006r.  w  sprawie  ustalenia  składów  osobowych 
poszczególnych komisji stałych i komisji doraźnej za wyjątkiem Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu Wołomińskiego oraz  podjęcie uchwały. 

8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   zmiany  Uchwały  Nr  II-9/06  Rady  Powiatu 
Wołomińskiego z dnia 8 grudnia 2006r. w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Wołomińskiego  oraz podjęcie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  Rocznego Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Wołomińskiego  oraz  podjęcie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Sekretarza Powiatu Wołomińskiego z 
powodu przejścia na emeryturę oraz podjęcie uchwały.

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie powołania Sekretarza Powiatu Wołomińskiego oraz podjęcie 
uchwały.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego 
Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wołominie oraz podjęcie uchwały.

13. Interpelacje i zapytania, wnioski i oświadczenia. 

Punkt 4 Przyjęcie Protokołu z III Sesji Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 
21.12.2006 r.  

Przewodniczący Edward Olszowy - Protokół z III Sesji był wyłożony w Biurze Rady i nikt nie 
wnosił  żadnych  uwag.  Przewodniczący  Edward  Olszowy zarządził  głosowanie.  Głosami  27 
„za”,  0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”. Protokół z III  Sesji  Rady Powiatu Wołomińskiego 
został przyjęty. 

Przewodniczący Edward Olszowy zamkną ten punkt sesji.

Punkt 5 Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący  Edward  Olszowy  -  Proszę  Starostę  o  przedstawienie  sprawozdania  z  prac 
Zarządu.

/Informacja Starosty o realizacji uchwał Rady Powiatu i prac Zarządu w okresie między sesjami  
rady w załączeniu/
Starosta Maciej Urmanowski - Zarząd w okresie od 22.12.2006 r. do 22.01.2007 r. zrealizował 
następujące Uchwały:

1. Uchwałę Rady Powiatu Nr III – 15/06 z dnia 21.12.2006 r. w sprawie delegowania dwóch 
radnych  Rady  Powiatu  Wołomińskiego  do  składu  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku. 
Andrzej Olszewski i Adam Milczarek zostali wpisani na listę członków Komisji.

2. Uchwały Nr III – 16/06 i III – 17/06 z dnia 21.12.2006 r. w sprawie zmiany w budżecie 
Powiatu Wołomińskiego na rok 2006. Dokonano zmian w budżecie.

3. Uchwała  Rady  Powiatu  Nr  III  –  18/06  z  dnia  21.12.2006  r.  w  sprawie  wydatków 
budżetowych,  których  niezrealizowane  planowane  kwoty  nie  wygasają  z  upływem roku 
budżetowego 2006. Uchwałę zrealizowano. 
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4. Uchwała Rady Powiatu Nr III – 19/06 z dnia 21.12.2006 r. w sprawie podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na poszczególne zadania w 
2006 r. Centrum Pomocy Rodzinie zrealizowało uchwałę.

5. Uchwała Rady Powiatu Nr III – 20/06 z dnia 21.12.2006 r. w sprawie uchwalenia zmian do 
Statutu  Powiatu  Wołomińskiego.  Uchwałę  przekazano  do  publikacji  w  Dzienniku 
Urzędowym Województwa Mazowieckiego. 

Prace Zarządu w okresie od dnia 22.12.2006 r. do dnia 22.01.2007 r.

1. Zarząd  na  ostatnim  posiedzeniu  w  2006  r.  -  uchwałami  przedłożonymi  przez  Skarbnik 
Powiatu - dokonał ostatnich korekt budżetu w postaci przeniesień w budżecie Powiatu na 
rok 2006.

2. Zarząd kilkakrotnie omawiał projekt budżetu Powiatu na rok 2007. 
Po zapoznaniu  się  z  wprowadzonymi do  projektu zmianami,  Zarząd przyjął  uchwałę  
w  sprawie  zmian,  tym  samym  zatwierdzając  projekt  budżetu  Powiatu  na  rok  2007. 
Ostateczny projekt został przekazany radnym Powiatu.

3. Za zgodą Zarządu Starosta wystąpił do Komendanta Powiatowego Policji w Wołominie oraz 
Naczelnika Urzędu Skarbowego w Wołominie z wnioskiem o sprawdzenie prawidłowości 
przeprowadzenia  transakcji  sprzedaży  gruntów pod  Zespołem Szkół  Terenów Zieleni  w 
Radzyminie pod kontem jej zgodności z prawem. 

4. Zarząd przychylił się do wniosku Wandy i Bogdana Michalskich w sprawie rozłożenia na 
raty powstałych w latach 2000 – 2006 zaległości z tytułu opłat za użytkowanie wieczyste 
gruntu  Skarbu  Państwa  wyrażając  zgodę  na  spłatę  zadłużenia  291,89  zł  w  5  ratach  w 
terminie do 15 maja br. 

5. Starosta  zaproponował  powołanie  wewnętrznej  komisji  do  przygotowania  dla  Komisji 
Statutowej Rady Powiatu materiału w sprawie zmian w Statucie Powiatu oraz Regulaminie 
organizacyjnym Starostwa. 

Proponuje aby w pracach Komisji uczestniczyli Wicestarosta, członek Zarządu - Hanna 
Szyszkowska, Sekretarz Powiatu, radca prawny Starostwa oraz - z głosem doradczym - 
Naczelnik Wydziału Organizacji i Kadr.

Starosta Maciej Urmanowski - Jeśli radni mają propozycje zmian w statucie to należy składać je 
do Zarządu, tak aby Mecenas mógł przygotować odpowiednią formę prawną. 

6. Starosta  przedstawił  członkom  Zarządu  Panią  Anetę  Piotrowską  kandydata  na  funkcję 
Sekretarza Powiatu Wołomińskiego. Po rozmowie z Panią Piotrowską Zarząd jednomyślnie 
pozytywnie  zaopiniował jej kandydaturę. 

7. Zarząd  w  okresie  pomiędzy  sesjami  Rady  przygotował  projekty  uchwał  na  obecne 
posiedzenie.

Przewodniczący Edward Olszowy otworzył dyskusję nad sprawozdaniem Starosty. 

Radny  Adam  Kopczyński  -  Zwrócił  się  z  pytaniem  do  Starosty,  jakie  są  losy  protokołu 
negocjacji z nowym właścicielem terenów Zespołu Szkół Zieleni w Radzyminie. 

Starosta Maciej Urmanowski - Ostatni protokół, który został przekazany przez Starostę Konrada 
Rytla był nie podpisany. Ostatnią kwotę jaką proponował Zarząd właściciele nie wyrazili zgody 
i nie został on podpisany. Poprzedni Zarząd proponował kwotę 3 800 000,00 złotych, ta kwota 
nie została przyjęta.  
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Radny Ireneusz Maślany - Czy ukazały się już zmiany w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Mazowieckiego.

Starosta Maciej Urmanowski - Kilka dni temu jeszcze tych zmian nie było w dzienniku.

Przewodniczący  Edward  Olszowy  -  Czy  jeszcze  ktoś  chce  zadać  pytanie  Staroście  w  tym 
punkcie. Z powodu braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję w tym punkcie.

Punkt 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu Rady 
Powiatu Wołomińskiego w związku ze stwierdzeniem wygaśnięcia mandatu 
radnego Andrzeja Siarny oraz podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Edward Olszowy - Otworzył dyskusje w tym punkcie sesji. Z powodu braku 
chętnych do zabrania głosu w tym punkcie Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosami 28 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” została przyjęta. 

Przewodniczący Edward Olszowy zamknął ten punkt sesji. 

Punkt 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II – 
12/06  Rady  Powiatu  Wołomińskiego  z  dnia  8  grudnia  2006  r.  w  sprawie 
ustalenia  składów  osobowych  poszczególnych  komisji  stałych  i  komisji 
doraźnej  za  wyjątkiem Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Wołomińskiego 
oraz podjęcie uchwały. 

Przewodniczący  Edward  Olszowy  -  Uchwała  ta  przewiduje  zmianę  w  składzie  osobowym 
Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej,  Pana Andrzeja Siarne zastąpi Pani Elżbieta Główka. 
Radna Elżbieta Główka, która wyraziła zgodę na członkostwo w Komisji Zdrowia i Polityki 
Społecznej. 

Przewodniczący Edward Olszowy otworzył dyskusję w tym punkcie. Z powodu braku chętnych 
do zabrania głosu Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosami 28 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, uchwała został przyjęta.

Przewodniczący Edward Olszowy zamknął ten punkt sesji.

Punkt 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II – 
9/06  Rady  Powiatu  Wołomińskiego  z  dnia  8  grudnia  2006  r.  w  sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołomińskiego oraz podjęcie 
uchwały. 

Przewodniczący Edward Olszowy - W tym punkcie również zmienia się skład osobowy Komisji 
Rewizyjnej  z  powodu rezygnacji  z  pełnienia  mandatu radnego Pana Andrzeja  Siarny.  Skład 
Komisji Rewizyjnej zostanie uzupełniony o Panią Elżbietę Główkę, która wyraziła zgodę na 
pracę w Komisji Rewizyjnej. 

/Starosta Maciej Urmanowski wychodzi z sali/ 
Przewodniczący Edward Olszowy zarządził głosowanie nad zmianą składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej. 

Głosami 27 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, uchwała został przyjęta.

Przewodniczący Edward Olszowy zamkną ten punkt sesji.
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Punkt 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Rocznego Planu Kontroli 
Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołomińskiego oraz podjęcie uchwały.  

Przewodniczący  Edward  Olszowy  otworzył  dyskusję  w  tym  punkcie,  a  następnie  zgłosił 
poprawkę do projektu uchwały. Zaproponował, aby pkt. 7 w załączniku Nr 1 przyjął brzmienie: 
„Kontrola  Liceum Ogólnokształcącego w Urlach  pod względem merytorycznym,  w zakresie  
uprawnień organu prowadzącego”. 
Radny Ignacy Jarzyło - Zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o 
odrębne uzasadnienie, dlaczego komisja chce się zająć tymi obszarami. Czy wynika to z jakiś 
nie prawidłowości?

/Starosta Maciej Urmanowski wychodzi z sali/
Radny  Michał  Kulczycki  -  Wzięliśmy  pod  uwagę  sugestię  poszczególnych  członków.  W 
przeszłości te zagadnienia były kontrolowane pobieżnie. Jeśli chodzi o kontrolę szkół to tych 
spraw jeszcze nikt nie poruszał. Chcemy się zapoznać ze specyficzną szkołą w Urlach. 

Radny Ignacy Jarzyło czyli nie było tu sugestii osób zewnętrznych czy też innych członków 
komisji, aby się zająć tym właśnie obszarem.  

Radny Michał Kulczycki nie otrzymaliśmy sugestii od innych członków komisji i od osób z 
zewnątrz.  Ustalając  plan  pracy komisji  opieraliśmy się  na  planie  pracy  komisji  poprzedniej 
kadencji. Zagadnienia sami wytypowaliśmy.

/Starosta Maciej Urmnowski wchodzi na salę/
Radny Ireneusz Maślany, proponuje aby w  pkt 1 brzmiał  „Kontrola procedur przestrzegania 
ustawy prawo zamówień publicznych w wybranych jednostkach”,  a  nie  „Kontrola procedur 
przestrzegania ustawy o zamówieniach publicznych w wybranych jednostkach”.  
Radny Tomasz Szturo jeśli została zgłoszona propozycja zmiany to należy, aby jedno zdanie na 
ten temat wypowiedział Pan Mecenas. 

Mecenas Juliusz Kowalski jedno jak i drugie sformułowanie jest właściwe. Jednak lepiej by 
było aby zapis brzmiał „Kontrola procedur przestrzegania ustawy prawo zamówień publicznych 
w wybranych jednostkach”. 
Przewodniczący Edward Olszowy zarządził głosowanie nad poprawkami. 

Głosami 29 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” poprawka w punkcie 7 została przyjęta.

Głosami 27 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” poprawka w punkcie 1 została przyjęta.

Przewodniczący Edward Olszowy czy ktoś jeszcze ma jakieś uwagi do tego punktu sesji.

Radna Elżbieta Główka czy jednostki te są już wybrane czy będą one wybierane losowo.

Radny Michał Kulczycki jednostki te są do ustalenia. 

Przewodniczący  Edward  Olszowy  czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w  tym  punkcie,  z  braku 
chętnych do zabrania głosu w tym punkcie Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosami 29 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta. 

Przewodniczący Edward Olszowy zamkną ten punkt sesji.
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Punkt 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odwołania Sekretarza 
Powiatu  Wołomińskiego  z  powodu  przejścia  na  emeryturę  oraz  podjęcie 
uchwały. 

Przewodniczący Edward Olszowy otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Radny Ignacy Jarzyło -  Czy Pani  Sekretarz  odchodzi  na emeryturę  wcześniejszą czy też w 
normalnym wieku. 

Sekretarz Elżbieta Domańska - Przechodzę na emeryturę wcześniejszą. 

Przewodniczący Edward Olszowy - Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie. Z 
braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący zarządza głosowanie. 

Głosami 23 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta. 

Starosta Maciej Urmanowski - Podziękował Pani Sekretarz Elżbiecie Domańskiej za wiele lat 
pracy w Starostwie Powiatu Wołomińskiego. 

Radny  Adam  Kopczyński  -  W  imieniu  Klubu  Mazowieckiej  Wspólnoty  Samorządowej 
podziękował Pani Sekretarz Elżbiecie Domańskiej za współprace. 

/Przewodniczący Edward Olszowy zarządził przerwę w sesji /

Punkt  11  Rozpatrzenie  uchwały  w sprawie  powołania  Sekretarza  Powiatu 
Wołomińskiego oraz podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Edward Olszowy - Poprosił o zabranie głosu w tym punkcie Starostę Macieja 
Urmanowskiego. 

Starosta Maciej Urmanowski - zgłosił kandydaturę Pani Anety Piotrowskiej. 

Przewodniczący  Edward  Olszowy  -  Czy  Pani  Aneta  Piotrowska  wyraża  zgodę  na 
kandydowanie. 

Pani Aneta Piotrowska – Wyraziła zgodę na kandydowanie oraz przedstawiła swoją kandydaturę 
radnym. 

Radny Krzysztof Strzałkowski - Chciałem się zapytać o wykształcenie kandydatki. 

Pani Aneta Piotrowska, od piętnastu lat moje życie zawodowe oraz naukowe związane jest z 
samorządem terytorialnym. po Liceum Ogólnokształcącym ukończyłam pomaturalne studium 
administracji,  specjalność  administracja  samorządowa.   Następnie  na  Uniwersytecie 
Warszawskim ukończyłam pięcioletnie studia w Centrum Studiów Samorządu Terytorialnego i 
Rozwoju Lokalnego, studia skończyłam z wyróżnieniem. Następnie kontynuowałam naukę w 
Instytucie Nauk Prawnych, Polskiej Akademii Nauk, tam ukończyłam podyplomowe studium 
Europejskiego Prawa Samorządowego. W chwili obecnej studiuje na Studiach Podyplomowych 
na Uniwersytecie Warszawskim z zakresu Legislacji. 

/Radny Tomasz Szturo wychodzi z sali/ 
Radny Dariusz Suchenek mieszkanką, której gminy jest Pani.

Pani Aneta Piotrowska - Mieszkam w powiecie węgrowskim w gminie Łochów.

Radny Ignacy Jarzyło -  Jaką wizję ma Pani tego stanowiska.  Czy chce Pani  przeprowadzić 
jakieś  zmiany w urzędzie.  Czy posiada  Pani  jakieś  przemyślenia  co  do  tego  co  można  by 
udoskonalić w tym urzędzie. 

/Radny Tomasz Szturo wchodzi na salę/
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Pani Aneta Piotrowska - Szczegółów na chwile obecną nie mogę powiedzieć. Wiem, że dostanę 
nowy przydział zadań ze strony Zarządu i wtedy będę mogła się przyjrzeć określonym pracom 
w funkcjonowaniu starostwa. Moim zadaniem jest tak zorganizować prace starostwa tak aby 
radni i zarząd mógł wykonywać swoje zadania jak najlepiej. 

Przewodniczący Edward Olszowy - Zwrócił się z pytaniem do radnych czy ktoś jeszcze chce 
zabrać głos w dyskusji, z powodu braku chętnych do zabrania głosu, zarządza głosowanie.

Głosami 22 „za”, 0 „przeciw”, 7 „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta. Sekretarzem 
Powiatu Wołomińskiego została wybrana Pani Aneta Piotrowska. 

Przewodniczący  Edward  Olszowy  -  Pogratulował  wyboru  Pani  Anecie  Piotrowskiej  oraz 
zamkną ten punkt sesji.

Punkt 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w 
Statucie Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Wołominie. 

Przewodniczący Edward Olszowy - Poprosił o uzasadnienie przedstawionego projektu uchwały 
Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej Panią Dorotę Jagodzińską.

Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej Dorota Jagodzińska - Uzasadnia 
projekt uchwały.

Radny Ignacy Jarzyło - Ta zmiana z karetki W na R wiąże się z wyposażeniem karetki i obsługa 
karetki. Czy nie będzie problemu w Tłuszczu z obsadą załogi takiej karetki. Czy karetka, która 
tam w Tłuszczu jest spełnia wymogi karetki R. Karetka W i R mają inne wyposażenie i inne 
wymogi techniczne czy jest to zabezpieczone czy też dopiero będzie to zabezpieczone. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej Dorota Jagodzińska - Z informacji 
uzyskanych  od  Dyrektora  Zakładu  takie  zapewnienia  są  i  generalnie  jest  problem  w 
zabezpieczeniu lekarski karetek. Nowa ustawa, która wprowadza pewne zmiany gdzie lekarzy w 
karetkach  innego  typu  będą  zastępowali  Ratownicy  Medyczni  spowoduje,  że  karetki 
reanimacyjne  będą  obsadzane  takie  zapewnienie  jest.  Mogę tylko  powiedzieć  tyle,  że  NFZ 
stawia pewne wymogi odnośnie wyposażenia karetek i standard musi być zachowany. 

Przewodniczący Edward Olszowy - Odczytał opinie Komisji odnośnie tego projektu uchwały. 

Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.

Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Edward Olszowy - Zarządza głosowanie nad projektem uchwały. Głosami 29 
„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” , uchwała została przyjęta. 

Punkt 13 Interpelacje i zapytania, wnioski i oświadczenia. 

Przewodniczący Edward Olszowy - Otworzył dyskusję w tym punkcie sesji. 

Radny  Romuald   Kalinowski  -  Zaczął  mottem  „Tyle  wolności  ile  odpowiedzialności”  tak 
nauczał Papież Jan Paweł II i stwierdził, że przedstawiciele „Stowarzyszenia Rozwoju Urli i 
Okolic” zwrócili się do Starosty w sprawie projektu zagospodarowania Liwca. Usłyszeli oni, że 
z takimi sprawami powinni kierować się do Radnej Małgorzaty Łoń, która jest radną z Urli, a 
Radny  Kalinowski  jest  politykiem.  Takie  stanowisko  ma  się  nijak  do  zagwarantowanej 
Konstytucyjnie równości. Każdy ma jakieś aspiracje. Radny Kalinowski, Radna Łoń, Starosta 
Maciej Urmanowski również. Ja mam aspiracje być uczciwym tyle i aż tyle i bez względu na 
różowy układ koalicji będę wypełniał swoje obowiązki jak  najlepiej. 
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Starosta Maciej Urmanowski - Radna Małgorzata Łoń jest mieszkanką Urli wydaje mi się, że 
ma dużą wiedzę odnośnie problemów Urli. Również jest przewodniczącą komisji właściwej do 
tych spraw. Chciałbym, aby we współpracy z Radą wyraziła także swoją opinię w tym zakresie 
taki był mój przekaz. Chciałem, aby włączyć Panią Łoń we współpracę ze Stowarzyszeniem. 
Nic mi nie wiadomo odnośnie pominięcia pana osoby w pracach odnośnie zagospodarowania 
doliny Liwca. Każdy kto chce się włączyć tu w te prace może i powinien to zrobić. W ostatnich 
kilku dniach zwrócił się do mnie Starosta węgrowski odnośnie zorganizowania spotkania władz 
powiatów i gmin przez które przepływa rzeka Liwiec, właśnie w sprawie zagospodarowania 
doliny Liwca. Pracuje właśnie nad dokładną koncepcją zagospodarowania tej doliny będzie to 
kontynuacja tego co zapoczątkowały poprzednie władze. Chce tylko wprowadzić kilka zmian od 
siebie. Nic mi nie wiadomo donośnie dyskryminacji któregoś z radnych.

Radna Małgorzata Łoń - Chciałbym zaznaczyć, że koncepcja zagospodarowania Liwca jest mi 
bliska. Rozmawiałam już w tej sprawie z Wójtem Jadowa i Starostą. Jest dyskusja społeczna na 
ten temat. Są nowi radni z Urli i Jadowa jest również dyskusja na ten temat w Radzie Gminy 
Jadowa. Wczoraj po Komisji Finansowej rozmawiałam na ten temat ze Starostą z myślą właśnie 
o zorganizowaniu takiego spotkania. Okazało się, że już grupa osób była u Starosty. Obecnie 
krąży wiele plotek, że już wiele prac zostało wykonanych są już gotowe projekty do realizacji. 
Wcześniej  nie  byłam  dopuszczana  do  tych  prac.  Wiadomo  dlaczego  Panie  Kalinowski??!! 
Natomiast teraz bez współpracy nic nie osiągniemy. Chciałam Pana zapewnić, że mam nadzieję, 
że będziemy razem współpracować w tym temacie. Na pewno nie będę Pana omijała.

Radny Krzysztof Strzałkowski - Mam pytanie do Pana Kalinowskiego czy przed sesją może 
rozmawiał Pan z Radną Łoń. Czy kwestie ta poruszył pan dopiero na sesji. 

Radny Romuald Kalinowski - Moje wystąpienie było spowodowane tym, że po tym spotkaniu u 
Pana  Starosty  mieszkańcy  negatywnie  odebrali  pewne  słowa  i  stąd  moja  reakcja.  Jak 
Przewodniczący wie zawsze jestem otwarty na współprace. Dowodem może być moja praca w 
poprzedniej radzie. Dziękuję za deklarację Pani Łoń. Będzie to dla naszego wspólnego dobra. 

Radny Mirosław Bujalski - Chciałem polemizować trochę z Panem Starostą. Nie chciałbym aby 
sprawa ta była rozwiązywana między Panem Starostą a Panią Łoń, ale była rozpatrywana na 
posiedzeniach  Komisji,  która  jest  władna  w  tej  sprawie.  Chciałbym  się  spytać  jeszcze  o 
inwestycje drogowe. Wiemy, że są przeprowadzane kontrole w starostwie jak i w szpitalu, ale 
nic  nie  wiemy  na  temat  inwestycji,  które   moim  zdaniem  powinny  być  kontynuowane 
zważywszy na to, że mieliśmy i mamy dobrą pogodę. Czy coś w tej kwestii się dzieje. 

Starosta Maciej Urmanowski - Jeśli chodzi o inwestycje w roku 2007 jest niepewność co do 
rozpisywanych przetargów. Jest tu również kwestia budżetu, który jest jeszcze nie uchwalony. 
Chcemy  go  dostosować  do  realiów  i  do  obecnej  sytuacji  konkretnej.  Wystąpiliśmy  już  o 
pozwolenia na realizację konkretnych inwestycji mając na uwadze, że wysoka Rada zatwierdzi 
te  projekty  przedstawione  przez  zarząd.  Te  wszystkie  prace  będą  kontynuowane,  które  są 
zapisane  w projekcie  budżetu.  Jest  ich kilkadziesiąt  i  mam nadzieję,  że  będziemy mogli  je 
zrealizować. Wszystko tez zależy od pogody, jak ona wpłynie na stan dróg czy większą kwotę 
przeznaczymy na remonty czy też na łatanie dziur, czy też będziemy mogli wykorzystać to na 
położenie  nowych  nakładek.  Jak  już  mówiłem  na  Komisji  Finansowej   propozycje  gmin 
odnośnie  inwestycji  drogowych  jeszcze  nie  spłynęły.  Czekamy tu  na  sugestie  gmin.  Dobra 
współpraca jaką chcę utrzymać z gminami wymaga tego, aby wójtowie burmistrzowie włączyli 
się w proces inwestycyjny. 

Radny Rafał Pazio - Chciałem zapytać o te odwołane przetargi w szpitalu np. na sztuczną nerkę, 
ale były też inne przetargi  między innymi na remont Oddziału Intensywnej Terapii. Co będzie 
następstwem odwołania  tych  przetargów,  np.  czy  jakieś  służby  nie  pozwolą  funkcjonować, 
któremuś z oddziałów jeśli nie będzie on remontowany. 
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Starosta Maciej Urmanowski - Nie jesteśmy organem zarządzającym. Tak więc nic na ten temat 
nie  mogę  powiedzieć.  Jeśli  chodzi  o  odwołane  przetargi  na  sztuczna  nerkę,  był  błąd  w 
rozpisanym przetargu,  który uniemożliwiał  przeprowadzenie go,  przetarg tamten był  błędny. 
Mogliśmy się narazić na skuteczne zarzuty, skargi, była potrzeba unieważnienia tego przetargu. 
W ciągu najbliższego czasu podejmiemy decyzję czy lepiej nie byłoby zainwestować środków z 
budżetu powiatu w sztuczną nerkę czy też pójść tym samym tropem, co poszedł  poprzedni 
zarząd.  Decyzja  jest  przed  nami.  Znam  dramatyczną  sytuację  tego  miejsca.  Jeśli  chodzi  o 
pozostałe  przetargi  jest  wysoce  niepokojące  sposób  współpracy  pomiędzy  starostwem  a 
służbami  szpitala.  Mam  na  myśli  sposób  przygotowania  przetargów.  Współpraca  trochę 
szwankowała. Ostatnie przetargi był przygotowywane niewłaściwie i mogliśmy narazić się na 
zarzuty w naszym kierunku. Zostały rozpisane już nowe przetargi uwzględniając te skargi, które 
już wpłynęły.  Odbyły się  już spotkania wydziałów starostwa wraz ze służbami szpitalnymi, 
które  na  celu  miały  opracować  nowe  przetargi  tak,  aby  nie  budziły  zastrzeżeń.  Wedle 
oświadczeń dyrektora szpitala i kierowników wydziałów, żadnych skutków to nie spowoduje. 
Chodzi  tu  o  środki  z  funduszy  unii.  Sprawę  rentgena  doprowadzono  do  takiej  sytuacji,  że 
wiadomo  było,  że  nie  będzie  pozwolenia  na  dalsze  jego  użytkowanie.  Nie  poczyniono 
wszystkiego co można było zrobić w tym kierunku. Rozpisano późno te przetargi. Staramy się 
aby  te  przetargi  były  rozpisane  jak  najszybciej  i  nie  sądzę,  że  będzie  to  zagrożeniem  w 
funkcjonowaniu szpitala. Przed chwilą dostałem telefon ze szpitala, że jest tam dramatyczna 
sytuacja. Chodzi o nie zadowolenie załogi. 

Radny Paweł Soli - Chciałem poprosić Starostę o to aby przynajmniej Przewodniczący Komisji 
brali udział w sprawach ważnych dla powiatu. Ostatnio z relacji prasowych dowiedziałem się, 
że Starosta organizuje spotkanie odnośnie strategii rozwoju drogownictwa na terenie powiatu. 
Ostatnio na Komisji Rozwoju Gospodarczego sprawę ta omawialiśmy. Myślę, że przynajmniej 
w tej  sprawie powinni  wypowiedzieć się  również Przewodniczący Komisji.  Kolejna sprawa 
dotyczy szkoły w Radzyminie. W swoim sprawozdaniu Pan Starosta wymienił sprawy odnośnie 
skontrolowania  prawidłowości  nabycia  terenów  przy  Zespole  Szkół  Terenów  Zieleni  w 
Radzyminie przez prywatne osoby. Jeśli mógłby Pan Starosta przybliżyć nam decyzję Zarządu, 
bo jeśli chodzi o poprzedni Zarząd to informacja była tak, że był zainteresowany zakupem tej 
nieruchomości, negocjował, tylko sprawa była nie zakończona. Jakie są przewidywalne losy tej 
szkoły i decyzji powiatu. Praktycznie za trzy lata sprawa stanie się bezprzedmiotowa. Jeśli Pan 
Starosta  mógłby  nam  zdradzić  tajniki  negocjacji  z  tą  firmą.  Lecz  jeżeli  jest  to  tajemnica 
handlowa to może się Pan z ujawnianiem informacji wstrzymać. 

Starosta Maciej Urmanowski - Co do pierwszej sprawy jest to zasadne, żeby Przewodniczących 
Komisji  zapraszać.  Chodzi  tu  o  spotkanie,  którego  dobrym  duchem  jest  Pan  Krzysztof 
Strzałkowski. Posiedzenie, które ma się odbyć jest to jedna z Komisji Sejmiku Wojewódzkiego. 
Jest  to  posiedzenie  wyjazdowe.  Co jakiś  czas  Komisja  ta  ma swoje  posiedzenia  w terenie. 
Pierwsze posiedzenie tej Komisji jest zaplanowane właśnie w powiecie wołomińskim, będzie 
ono poświęcona między innymi sprawami drogownictwa. Organizatorem tego spotkania nie jest 
Starosta. Druga sprawa – Zespół Szkół Terenów Zieleni, proszę nie wymagać ode mnie, abym 
podawał  tajniki  negocjacji  nie  to,  żebym  coś  ukrywał.  Jak  Państwo  widzicie  niczego  nie 
ukrywam o wszystkim informuję. Pozycji przetargowej nie mogę zdradzić gdyż osłabi to naszą 
wiarygodność i pozycję starostwa w tej grze. Jeśli chodzi o plany to one są niezmienne. Chcemy 
kupić ten teren, a z drugiej strony chcemy aby ta transakcja nie wzbudzała, żadnych wątpliwości 
prawnych nie tylko dziś, ale za rok, dwa, trzy. Podałem na ostatniej sesji przykład Krakowa. To 
jest taki sam przykład jak tutaj. Nie chcę abyśmy byli obciążenie podobnymi zarzutami. Kolejna 
sprawa  to  czy  mamy  plany  awaryjne.  Tak  mamy  –  tworzymy  je.  Każde  inne,  które  będą 
zaakceptowane przez radę, zarząd, komisje. Ale żeby były zaakceptowane to trzeba zrobić inne 
alternatywne rozwiązania. Jeżeli byśmy nie mieli takich możliwości, to nasza karta przetargowa 
się  obniża.  Już  nie  będę  rozwijał  tego  wątku  dalej,  gdyż  pewne  rzeczy  wymagają  jeszcze 
negocjacji. 
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Przewodniczący Edward Olszowy - Posiedzenia komisji są jawne i każdy kto chce może wziąć 
w nich udział.  Posiedzenie Komisji  Sejmiku wzbudza wiele  emocji.  W związku z  tym jest 
prośba do prasy o nagłośnienie tego posiedzenia. 

Radny Janusz Chibowski - Otrzymałem pismo odnośnie przygotowania informacji jaki będzie 
zakres działania Komisji w okresie jednego roku. Chciałbym się zapytać czy ta data piętnasty 
luty jest zapisana w ustawie. Czy to Pan sam ustalił taki termin. Ustalenie przedmiotu działania 
Komisji nie jest takie proste. Czy jest to krańcowy termin, czy też możemy ten termin przesunąć 
do piętnastego marca. Czy materiały, które otrzymujemy na sesję mogłyby być dostarczane do 
Komisji wcześniej. Tak aby można było w spokoju nad tym popracować. Teraz otrzymujemy 
materiały siedem dni przed  i pracujemy nad uchwałami tak pod przymusem. Trzecia sprawa czy 
sesję dzisiejszą nie lepiej byłoby zwołać wcześniej np. o czternastej lub piętnastej. W programie 
sesji  nie  ma  punktów,  które  wzbudzałyby jakieś  emocje.  Była  krótka  zwięzła,  dotyczyła  w 
większości podejmowania decyzji w uchwałach. 

Przewodniczący Edward Olszowy - Odnośnie godziny,  konsultowałem godzinę sesji.  Padały 
propozycje aby sesja odbyła się między 10.00 a 14.00. Została ta godzina o której odbyła się 
sesja. Wiem, że nie zawsze każdego zadowoli godzina rozpoczęcia sesji. Zgadzam się z opinią, 
że dziś program nie był kontrowersyjny. Dzięki dobrej współpracy z radnymi sesja dzisiejsza 
przebiegła dość sprawnie i szybko. Jeśli chodzi o materiały to są one dostarczane na dziesięć dni 
przed sesją zgodnie ze Statutem. Jest to może za krótko a może i za długo. Wcześniej materiały 
były dostarczane siedem dni przed sesją. Czas ten wydłużono na dziesięć dni. Program często 
ulega zmianom. Proszę powtórzyć jeszcze pierwsze pytanie. 

Radny Janusz Chibowski - Chodzi mi o termin do kiedy należy składać informacje odnośnie 
zakresu działania czy może być to do piętnastego marca. 

Przewodniczący Edward Olszowy - Termin, który został podany jest terminem, który życzył 
bym sobie aby dotrzymać. Jeśli termin będzie wydłużony do piętnastego marca z uzasadnionych 
przyczyn to nic się nie stanie. 

Radny  Janusz  Chibowski  -  Czyli  ja  wnioskuje,  że  do  piętnastego  marca  moja  komisja  się 
wyrobi.

Przewodniczący Edward Olszowy - Uzgodnimy to po sesji. 

Radny Adam Milczarek - Mam rozwiązanie problemu odnośnie Zespołu Szkół Terenów Zieleni. 
Nie  wiem  tylko  czy  jest  to  dobry  pomysł.  Wiem,  że  powiat  jest  właścicielem  dworku  w 
Chszęsnem.  On ma swoją  historię.  Wykorzystując  środki  zewnętrzne  czy  to  unijne  czy  też 
Ministerstwa  Edukacji  można  by  uruchomić  tam  tą  szkołę.  W  pobliżu  Chszęsnego  jest 
wzorcowe  gospodarstwo  rolne,  są  to  tereny  wiejskie  i  warto  rozważyć  taką  możliwość 
uruchomienia tam tej szkoły.

Radny Tomasz Szturo - Chciałbym zająć jedno zdanie odnośnie szkoły w Radzyminie. Warte 
podkreślenia jest to, że dużo czasu nie mamy z uwagi na to, że mówimy o uczniach i młodzieży, 
która  jest  poddana trzyletniemu cyklowi nauczania.  Za  trzy lata  zdezaktualizuje  się  umowa 
użyczenia i  może  nastąpić  jej  rozwiązanie.  Ma to  bezpośredni  wpływ na  nabór.  Uczniowie 
muszą wiedzieć gdzie się znajdą i stąd jest moja sugestia taka. Natomiast kolejna sprawa to jest 
służba  zdrowia.  Taki  powiat  jak  nasz  nie  ma  możliwości  zapewnienia  opieki  chirurgicznej 
dzieci. Panie Starosto zwracam się z wnioskiem o zbadanie możliwości stworzenia w szpitalu 
dyżurów chirurgów dziecięcych, np. w obrębie oddziału ratunkowego i nie mówię już nawet o 
oddziale. Nie do przyjęcia jest, że dzieci które uległy zdarzeniu losowym czekają siedem lub 
osiem godzin w szpitalu na ul. Niekłańskiej. Zwracam się o rozważenie wszelkich możliwych 
działań, które pozwolą na to aby na terenie powiatu można było stworzyć możliwość wstępnego 
leczenia  dzieci.  Wszelkie  urazy  wymagają  tego,  aby  zawieźć  dziecko  do  Warszawy.  Nie 
wszyscy  mogą  to  zrobić.  Pamiętajmy  o  tym.  Proszę  o  sprawdzenie  takiej  możliwości  i  o 
odpowiedz na najbliższej sesji. 
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Starosta Maciej Urmanowski - Jako mieszkaniec powiatu znam ten problem. Mam trzech synów 
i  nie  raz  stałem w kolejkach na ul.  Niekłańskiej.  Zawsze się  dziwiłem dlaczego właśnie  w 
Wołominie nie można udzielić dzieciom podstawowej pomocy. Nie wszystkie przypadki są tak 
skomplikowane,  że  trzeba  mieć  sztab  lekarzy  do  leczenia.  W związku z  tym takie  pytanie 
dyrektorowi zadam. Tak aby taką odpowiedz panu udzieli na najbliższej sesji. 

Radny Romuald Kalinowski - Z lektury budżetu na 2007 rok dostrzegłem, że nie ma takiej 
inwestycji  jak  rozbudowa  Liceum  Ogólnokształcącego  w  Radzyminie.  Czy  jest  to  jedne  z 
elementów uzdrowienia szkolnictwa w Radzyminie? 

Starosta Maciej Urmanowski - Jest  to temat szeroki.  Charakter tego liceum byłby załamany 
przez tą inwestycje. Jest to zdanie dyrektora szkoły. Liceum to ma charakter elitarny mające 
swój urok przez swoją historię. Rozbudowa tego Liceum na wiele oddziałów zmieniło by jego 
charakter.  Pani  dyrektor ustosunkowała się  negatywnie do tego.  Kolejna sprawa to  względy 
finansowe. Jeśli pan zauważył projekt z 14 listopada 2006 r. tam kwoty był ponad 9,6 mln, gdy 
porównamy to ze środkami na inwestycje, które są w budżecie okazałoby się, że 30% inwestycji 
to  są  w  Radzyminie.  Uważam  to  za  niewłaściwe.  Radni  z  innych  gmin  mogli  by  to 
oprotestować.  Być  może  plany  były  takie,  żeby  Technikum  Terenów  Zieleni  przenieść  do 
budynku Liceum. W tym momencie zmieniamy charakter szkoły jest to jedyna szkoła, która nie 
ma charakteru Zespołu Szkół  i  ma to  znaczenie  dla  naboru i  kandydatów do tego Liceum. 
Propozycja zarządu jest taka, żeby rozważyć tą inwestycję, ponieważ rozpoczęcie inwestycji w 
2007  r.  przed  zakończeniem  negocjacji  dotyczących  Technikum  Terenów  Zieleni  jest 
absurdalne. Jeżeli technikum zostanie w tym miejscu co jest a ja uważam, że tak się stanie to ta 
inwestycja jest niepotrzebna. Negocjacje się toczą i mam nadzieję, że się skończą pozytywnie. 
Po rozbudowie może się okazać, że w tej szkole nie będzie uczniów i sale będą stały puste. 
Prowadzenie kilku inwestycji na terenie jednej gminy może wzbudzić emocje innych radnych z 
innych gmin. Chciałbym, aby była równowaga w inwestycjach we wszystkich gminach. 

Radny Ignacy Jarzyło - Jest to bardzo ważna sprawa i faktycznie powinno ją się omówić na 
komisji.  Należy  dopasować szkolnictwo do  rynku pracy.  Jak  duża  różnica  między rynkiem 
pracy a szkolnictwem w Polsce jak i również w naszym powiecie. Widać to po przykładzie 
rynku pracy nawet w naszym powiecie, gdzie jest dużo bezrobotnych jak i nie ma również osób 
chętnych do podjęcia pewnych prac. Kolejna sprawa dotyczy sprawy Chrzęstnego. Jest to moja 
prywatna  opinia.  Być  może  kiedyś  jak  był  socjalizm  wprowadzenie,  szkół  do  obiektów 
zabytkowych chroniono zabytki  w sposób taki,  że  wprowadzano do  obiektów zabytkowych 
szkoły  wyższe.  Nie  wydaje  mi  się,  aby  na  chwilę  obecną  funkcjonowania  kulturowego 
społeczeństwa wprowadzanie do obiektów zabytkowych szkół czy też rektoratów było rozsądne. 
Wiem, że jest to tylko rozważane. Ja osobiście byłbym przeciwny takiemu rozwiązaniu. Jak już 
to  lepiej  budować  szkołę  niż  adaptować  obiekty  zabytkowe  do  celów szkolnych.   Kolejna 
sprawa to wszelkie dyskusje na temat funkcjonowania służby zdrowia i zagadnień na ten temat 
wypadałoby przenieść na Komisję Zdrowia. 

Radny Krzysztof Strzałkowski - Mam propozycję dla radnych, aby mniej kluczowe zagadnienia 
poruszali  na  komisjach  a  nie  na  sesji.   Uzgodnienia  poczynione  na  posiedzeniach  Komisji 
byłyby  przedstawiane  na  sesji.  Nie  umniejszając  tu  roli  radnych.  W taki  sposób  możemy 
uporządkować przebieg dyskusji. 

Radny Romuald  Kalinowski - Chciałem zaznaczyć tylko, że dobrą tradycją w ubiegłej kadencji 
było to, że Wicestarosta był stałym gościem na posiedzeniach Komisji Edukacji, Sportu, Kultury 
i Pamięci Narodowej bez prawa głosu, również uczestniczył w pracach Komisji Zdrowia. Na 
zaproszenie radnych również uczestniczyli w nich naczelnicy wydziałów. Czy nie lepiej jest 
wrócić do tej dobrej tradycji. Wówczas unikniemy takich dyskusji.

Starosta Maciej Urmanowski - Na ostatnim posiedzeniu Komisji Zdrowia byłem nie obecny, 
gdyż  uczestniczyłem  w  Konwencje  Starostów  w  Płocku  i  fizycznie  było  to  nie  możliwe. 
Osobiście to zajmuję się służbą zdrowia. Kolejna sprawa jeśli chodzi o obecność naczelnika 
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wydziału lub kogoś z zarządu należy to do kompetencji Przewodniczącego Komisji jeśli zaprosi 
on starostę lub wicestarostę to mamy obowiązek się na posiedzeniach komisji pojawić. 

Radny  Krzysztof  Strzałkowski  -  Jako  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  jestem 
usatysfakcjonowany  obecnością  członków  zarządu  na  posiedzeniach   komisji.  Na  ostatnim 
posiedzeniu zajmowaliśmy się współpracą z organizacjami poza rządowymi. Wicestarosta wraz 
z  Panią  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  przedstawili  program  współpracy  z 
organizacjami poza rządowymi. Jako przewodniczący Komisji nie widzę  żadnych problemów. 

Radny  Adam  Kopczyński  -  W  czasie  poprzedniej  kadencji  była  prowadzona  prezentacja 
odnośnie  tematyki  zagospodarowania   Liwca.  Gdyby  teraz  dla  kilku  komisji  zrobić  taką 
prezentację?  Poprzednia  Rada zapoznała  się  z  tym problemem.  Przygotowali  tą  prezentację 
pracownicy starostwa. Ona jest w wersji elektronicznej jak i tradycyjnej papierowej. Warto było 
by sięgnąć do tego materiału. 

Przewodniczący Edward Olszowy - O ile sobie przypominam była to prezentacja nawet dla 
rady. Myślę, że dla radnych obecnej kadencji tez warto to przedstawić.  

Wicestarosta Piotr Uściński - Na stronie internetowej starostwa jest właśnie link do koncepcji 
zagospodarowania Liwca. Każdy kto chce otrzymać taki materiał to na pewno otrzyma.

Radny Adma Milczarek - Chciałbym przedstawić głos przeciwny do kolegi, który wypowiedział 
się odnośnie dworku w Chszęsnem, że to jest niby jakieś wydawanie pieniędzy. Ten dworek już 
przez osiem lat jest zaniedbany, ani nie ma użyteczności społecznej. Po za tym mieszkańcy mają 
pozytywny stosunek do tego obiektu gdyż go nie dewastują. Dużo wsi tworzy jakąś historie, 
tworzy gospodarstwa agroturystyczne po to aby ściągnąć ludzi z miasta. Dużo ludzi z miasta 
interesuje się agroturystyka i chętnie spędzają czas na wsi. Jeżeli zaszła by potrzeba aby szkołę 
umieścić w tamtym miejscu to na pewno znaleźli by się nauczyciele, aby w tamtym miejscu 
stworzyć jakąś historię. 

Radny Ireneusz Maślany - Chciałbym powrócić do tematu z ostatniej sesji a dokładnie do szkoły 
w Radzyminie. Chodzi mi o sprawę tego czynszu dzierżawnego. Czy on jest naliczany czy nie. 
Czy poszły za tym już faktury. Następna sprawa, czy była określana wartość rynkowa tej części 
nieruchomości,  którą  jesteśmy zainteresowani.  Aby się  nie  powtórzył  przykład  Krakowa to 
należy  oszacować wartość  tej  części  nieruchomości,  którą  jesteśmy zainteresowani.  Kolejna 
sprawa  to  jeśli  chodzi  o  szpital.  Starosta  używał  takiej  formuły,  że  to  starostwo  prowadzi 
wszystkie przetargi. 

Starosta Maciej Urmanowski - faktury za czynsz do nas jeszcze nie spłynęły. Obecni właściciele 
wycofali  swoje  żądania,  a  nowych  nie  było.  Były  propozycje  czynszu  dzierżawnego  dużo 
rozsądniejsze niż do tej pory. Myślę, że nie jest to czas ku temu aby wnikać w szczegóły. W 
chwili obecnej nie widzę podstawy ku temu aby taki czynsz płacić, mówimy teraz  o okresie 
kiedy wygaśnie umowa użyczenia. Jeśli chodzi o wycenę, to taka wycena jest w posiadaniu 
starostwa. Ona ma nieco ponad rok, ale z niej nie wynika ile dokładnie jest warta ta część, która 
nas interesuje. Wycena taka jest. Rzeczoznawca podpisał się pod tym, tylko nie wiem na ile ona 
jest wiarygodna. Jeśli chodzi o ostatnie pytanie - to sprawę sztucznej nerki prowadzi szpital. 
Jeśli chodzi o finansowanie wyposażenie szpitala  ze środków unijnych i samorządów - to takie 
przetargi prowadzi Starostwo. 

Wicestarosta Piotr Uściński - Chciałem tylko zwrócić uwagę na taką kwestię, że w Krakowie 
również była wycena i pomimo tego stało się jak się stało. 

Radny Ireneusz Maślany - Chodzi mi szczególnie o wycenę tej konkretnej nieruchomości, którą 
chcemy  nabyć. Wycena jest ważna przez rok. Należy wycenić ten konkretny kawałek, który nas 
interesuje.  Sprawa  ta  jest  o  tyle  ważna  abyśmy  wiedzieli  jaka  jest  różnica  pomiędzy  ceną 
wynegocjowaną a ceną rynkową. 
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Radny Andrzej Olszewski - Starosta powiedział tu o przetargach prowadzonych przez starostwo. 
Wspomniał Pan  między innymi o unieważniony przetargu na aparat rentgenowski. Chciałbym 
się zapytać, do kiedy szpital będzie funkcjonował bez rentgena podstawowego urządzenia do 
diagnostyki. 

Starosta Maciej Urmanowski - W chwili obecnej nie jestem w stanie przewidzieć co do dnia. 
Procedury są już uruchomione. Zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych pewne terminy 
wynikają z samych ustaw. Mogą być również odwołania. Przy takiej skali przetargów odwołania 
się  pojawiają,  nie  potrafię  dokładnie  odpowiedzieć  na  ten  temat.  Myślę,  że  jest  to  koniec 
wiosny. 

Radny  Dariusz  Suchenek  -  W  najbliższych  dniach  mamy  kolejną  rocznicę  „Powstania 
Styczniowego”.  Niektóre  z  gmin  z  terenu  powiatu  przygotowywują   się  do  obchodów  tej 
rocznicy.  W poprzedniej  kadencji  starostwo organizowało takie  obchody na terenach gminy 
Strachówka. Czy w tym roku takie obchodu starostwo planuje. 

Starosta  Maciej  Urmanowski  -  W tym  roku  postanowiliśmy  przeprowadzić  uroczystość  w 
Wołominie w Parafii Św. Józefa Robotnika. To, że w tym roku uroczystości organizujemy w 
Wołominie to nie oznacza, że w przyszłym roku nie zrobimy tego w Strachówce. 

Radny Mirosław Bujalski - Jestem bardzo zdziwiony tym, że uroczystości te są organizowane w 
Wołominie. Raz uroczystości były w Wołominie w związku z odsłonięciem obelisku. Głównie 
były  organizowane  w  Borucie  oraz  w  Kątach  Wielgach  w  związku  z  tym,  że  tam  jest 
udokumentowane to, że tam odbywały się walki, jak również tam są pochowani powstańcy oraz 
mieszkańcy. Jestem zwolennikiem tego aby upamiętniać te miejsca gdzie faktycznie dochodziło 
do walk. 

Radna Małgorzata  Łoń -  Nie  zapomniałam o  tej  sprawie.  Rozmawiałam z  wicestarostą.  Ze 
względu  na  to,  że  jest  to  w  marcu  będziemy  na  ten  temat  rozmawiać.  W chwili  obecnej 
uzgadniamy  harmonogramy  działania  komisji  i  ustaliliśmy,  że  będziemy  na  następnych 
komisjach to uzgadniać dyskutować. W ubiegłym roku msza była odprawiana w Strachówce. 
Musimy się  zapoznać  ze  sprawą  i  wspólnie  szybko ta  uroczystość  zorganizujemy.  Z moiej 
wiedzy  wynika,  że  większość  uroczystości  patriotycznych  organizowanych  jest  przez 
burmistrzów i wójtów. 

Starosta Maciej  Urmanowski -  Chciałbym dodać do wypowiedzi Pani  Łoń. Zmiana zarządu 
spowodowała, że cześć wiedzy, która była w starostwie po prostu znikła. Naczelnicy wydziałów 
nie  są  w  stanie  nam  pomóc.  Nie  chodzi  tu  o  tą  uroczystość.  Często  poprzedni  starosta 
jednoosobowo  kierował  wieloma  sprawami  i  jestem  pełen  podziwu  dla  niego,  że  umiał 
wszystko bardzo sprawnie zorganizować i naczelnicy o tym nawet nie wiedzieli. Kiedy chcemy 
uzyskać jakąś informację odnośnie porozumień czy to drogowych czy właśnie jeśli chodzi o 
uroczystości  to  nikt  o  niczym nie  wie.  Wszyscy  pracują,  ale  my  nie  możemy się  o  wielu 
sprawach dowiedzieć.  Jeszcze raz chciałem podkreślić  swój  szacunek dla  Pana Rytla,  który 
potrafił sam wiele spraw załatwić. 

Radny  Tomasz  Szturo  -  Jednym zdaniem,  żeby  nie  przedłużać.  Pamięć  „Bohaterów Bitwy 
Warszawskiej” czcimy   w Ossowie, Wołominie, Radzyminie a nie np. w Tłuszczu oczywiście 
nic  nie  mając  do  Tłuszcza.  Myślę,  że  to  dobra  tradycja  aby  tak  pozostało,  sądzę  że 
wypowiedziane zdania świadczą o tym że sprawą zajmie się odpowiednia komisja. Tuta z mojej 
strony mała sugestia aby obchody odbyły się nie w mieście powiatowym a w miejscu tej bitwy. 

Radny Mirosław Bujalski - Wycofuję się już z dalszego pytania tylko chciałbym dodać, że to 
głównie spadało na  powiat.  Gmina nas nie  wspierała.  Mówię to  dlatego,  że byłem radnym 
pierwszej kadencji,  chciałbym abyśmy sami podjęli  tą inicjatywę. Jeszcze jedna sprawa aby 
sprawy poruszane na Komisjach były przez Panią tutaj poruszane na sesji. 
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Radna  Małgorzata  Łoń  -  W  pewnym  momencie  nasunęła  mi  się  taka  myśl  aby  każdy 
Przewodniczący Komisji na sesji przedstawiał sprawozdanie z prac komisji na sesji. Tego tutaj 
nam brakuje aby właśnie Przewodniczący Komisji zdawali sprawozdanie z prac swoich komisji. 
Mówił już o tym Pan Strzałkowski. Skoro jest takie oczekiwanie, to trzeba temat podjąć, tak aby 
cała  rada  wiedziała  o  tym  czym  poszczególne  komisje  się  zajmują.  Chciałam  tutaj 
poinformować między innymi Pana Kalinowskiego, który stwierdził, że w poprzedniej kadencji 
dobrą tradycją było to że w pracach komisji uczestniczył wicestarosta, u nas też stało się to 
tradycją i na każdej komisji jest obecny wicestarosta. 

Przewodniczący  Edward  Olszowy  -  W  poprzedniej  kadencji  odbywały  się  sprawozdania 
Przewodniczących  Komisji  z  prac  tuż  po  sprawozdaniu  z  prac  Starosty.  Nic  nie  stoi  na 
przeszkodzie aby tak było. Jeśli rada sobie życzy aby taki punkt znalazł się w porządku sesji to 
nic nie stoi na przeszkodzie aby tak było. 

Radny Ignacy Jarzyło - Proponuję aby punkt ten znalazł się przed ostatnim punktem sesji, jest to 
wniosek formalny.

Radna Małgorzata Łoń - Mam propozycję taką aby czasowo ograniczyć te sprawozdania, tak 
aby nie rozwlekać tego w czasie. 

Przewodniczący  Edward  Olszowy  -  Jestem  daleki  od  takich  ograniczeń,  ale  w  pewnym 
poniekąd się zgadzam z tym.  

Radny  Tomasz  Szturo  -  Jeśli  dobrze  słyszałem był  zgłoszony  wniosek  formalny.  Tak  więc 
należy go przegłosować. 

Przewodniczący  Edward  Olszowy  zarządził  głosowanie  nad  wnioskiem  zgłoszonym  przez 
Radnego Ignacego Jarzyło, który dotyczył sprawozdania Przewodniczących Komisji z prac w 
punkcie przed ostatnim tj. przed „Interpelacjami i zapytaniami,  wnioskami i oświadczeniami”. 
Głosami 14 „za”, 0 „przeciw”, 14 „wstrzymujących się” wniosek został przyjęty. 

Radna Elżbieta Główka - Chciałam się odnieść do sytuacji w służbie zdrowia. Sytuacja w całej 
służbie zdrowia jest dramatyczna. To nie tylko w szpitalu w Wołominie ale w całej Polsce. Pan 
radny jest zdziwiony, że z dzieckiem musi jechać do Warszawy. Drodzy Państwo dojdzie do 
takiego momentu, że nie będzie miał kto nas leczyć ze względu na to, że lekarzy wyjeżdżają 
masowo.  Środowisko  lekarskie  żąda  podwyżek:  7.500,00  brutto  dla  specjalistów,  5.000,00 
brutto  dla  lekarza bez specjalizacji.  Ministerstwo umywa ręce,  a  te  żądania  płacowe muszą 
spełnić dyrektorzy. Przy tych wymaganiach finansowych i warunkach stawianych nie jesteśmy 
w stanie funkcjonować. 

Starosta  Maciej  Urmanowski  -  Znam te  same  fakty.  Chcę  pojechać  do  szpitala.  Nie  znam 
faktów. Chcę  w chwili obecnej zapoznać z sytuacją tam panującą. 

Radny Tomasz Szturo -  Chciałem tylko powiedzie, że nie jestem zdziwiony. Tylko chcę aby 
sprawa została rozeznana. 

Przewodniczący Edward Olszowy zamkną III Sesję Rady Powiatu Wołomińskiego o godzinie 
14.00. 

 Protokołował

Paweł Trochim

Przewodniczący
Rady Powiatu Wołomińskiego

Edward Olszowy
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Załączniki:
1. Lista obecności Radnych.

2. Informacja  Starosty  o  realizacji  Uchwał  Rady Powiatu  i  pracach  Zarządu w okresie 
pomiędzy sesjami Rady.

3. Uchwała Nr IV – 23/07, Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 23 stycznia 2007 r.  w 
sprawie:  uzupełnienia  składu  Rady  Powiatu  Wołomińskiego  w  związku  ze 
stwierdzeniem wygaśnięcia mandatu radnego Pana Andrzeja Siarny.

4. Uchwała Nr IV – 24/07, Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 23 stycznia 2007 r. w 
sprawie: zmiany Uchwały Nr II – 12/06 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 8 grudnia 
2006  r.  w  sprawie:  ustalenia  składów  osobowych  poszczególnych  komisji  stałych  i 
komisji doraźnej za wyjątkiem Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołomińskiego. 

5. Uchwała Nr IV – 25/07, Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 23 stycznia 2007 r. w 
sprawie: zmiany Uchwały Nr II – 9/06 Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 8 grudnia 
2006  r.  w  sprawie  powołania  członków  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu 
Wołomińskiego.

6. Uchwała Nr IV – 26/07, Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 23 stycznia 2007 r.  w 
sprawie: Rocznego Planu Kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wołomińskiego.

7. Uchwała IV – 27/07,  Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 23 stycznia 2007 roku w 
sprawie:  odwołania  Sekretarza  Powiatu  Wołomińskiego  z  powodu  przejścia  na 
emeryturę. 

8. Uchwała Nr IV – 28/07, Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 23 stycznia 2007 roku w 
sprawie: powołania Sekretarza Powiatu Wołomińskiego.

9. Uchwała Nr IV – 29/07, Rady Powiatu Wołomińskiego z dnia 23 stycznia 2007 r. w 
sprawie: zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego Zespołu Publicznych Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Wołominie.
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